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Styrelsemöte 220206 Asfaltbolaget 

Närvarande 

Tobias Jönberg 
Lars Nilsson 
Ulrika Nordenberg 
Helén P Lundborg 
Roland Östberg 
Anna Lundén – via länk 
Katarina Torstensson – via länk 
Sara Johansson 
 
 
 
 
 
2:1 Mötet öppnas  
 
 
2:2 Anna Lundén och Ulrika Nordenberg valdes att justera protokollet. 
 
 
2:3 Dagordningen godkändes. 
 
 
2:4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Lokal bokad för årsmötet; på Stadshotellet 

den 20 mars kl 19. Helen PL förnyar information om mötet på hemsidan. Katarina hör 
med Fredrika om mail med information om årsmötet kan gå till alla medlemmar via 
Hippocrates.  

 
 
2:5 Ekonomisk rapport  
 Lars redogjorde för klubbens ekonomi. Det finns en del förfallna fakturor som 

mestadels beror på att vi bytt system till Hippocrates. Härifrån går numera samtliga 
fakturor ut från klubben.  Lars meddelar att han just nu jobbar med bokslutet som ska 
vara klart till årsmötet.  

 
 
2:6 Årsmöte, verksamhetsberättelser 
 Till nästa styrelsemöte ska verksamhetsberättelser från samtliga sektioner vara inne. 

Lokal för årsmötet bokat, Stadshotellet den 20/3 kl 19.00  
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2:7 Inkomna skrivelser 
Helen har fått en skrivelse från Christina Carlström, Lilla Stallet. Svar till henne 
kommer under veckan.  

 
 
2:8 Corona – åtgärder och situationen just nu 
 Roland hälsar att en journal är upprättad över våra rutiner kring corona. Den sitter i 

rutinpärmen. De lappar som sitter uppe runt om på anläggningen kan tas ner den 9 
febr när samtliga restriktioner tas bort. Roland ansvarar för att dessa lappar tas ner.  

 
 
2:9 Bidrag 
 Tobias meddelar att Jessica och Oliva har bra koll på vilka bidragsansökningar som ska 

in. 
 
 
2:10 Personal 
 Roland har varit med på de personalmöten som hittills hållits, protokoll har skrivits av 

Olivia och förvaras i pärm på kontoret. Ytterligare en löneskuld till en anställd är 
utbetald och totalt är det tre stycken löneskulder som nu är tillrättade och utbetalda. 
Styrelsen beslutade att inte längre vara med i Fremia (arbetsgivarorganisation). 

 
 
2:11 Rapporter från sektionerna 

• Ridskolan – 2 nya hästar är inköpta och några ska avvecklas. 

• Byggsektionen – allmänt underhåll sker kontinuerligt 

• Arenan – Lars meddelar att det nya ridskolestallet är inköpt och Abetong 
kommer för att påbörja bygget 21 mars. Ridhuset är köpt av Tectum och de 
påbörjar sitt arbete i slutet på april. 

• Tävling/ sponsring – Katarina meddelar att tävlingssektionen håller på att ta 
fram några olika sponsorpaket som ska kunna säljas in till säsongens tävlingar. 
Banbyggare och domare är bokade till alla kommande tävlingar.  

• Cafeteria – Sara meddelar att man återstartat försäljningen i fiket med 
självservering likt tidigare men i mindre skala. Noggrann uppföljning sker så att 
inte samma svinn uppstår igen.  

  
 

 
2:12 Övriga frågor  
 Styrelsen beslutar att man endast kan köpa anläggningskort årsvis (ej halvårs-). Som 

medryttare är man med på anläggningskortet som är köpt för just den hästen man är 
medryttare på. Om man vill köpa anläggningskort ska man också vara medlem i 
föreningen. Vidare beslutades att styrelsearbete får räknas som arbetsinsats i antal 

https://idrottonline.se/VaxjoortensFRK-Ridsport/


   
 

hemsida  https://idrottonline.se/VaxjoortensFRK-Ridsport/ 

 

Växjöortens Fältrittklubb           vaxjoortensfaltrittklubb 

 

Page 3 of 3 
 

arbetade timmar för anläggningskortet. Vi hoppas med detta att fler kan lockas av att 
sitta med i vår styrelse.  

 Ulrika meddelar att valberedningen (Pernilla Lundblad) har intresserade medlemmar 
som ersättare för de som nu avgår. Ett år kvar har Katarina Torstensson och Sara 
Johansson. Fyllnadsval 1 år för Malin Alkestrand. Avgår gör Helén Parnéus Lundborg, 
Ulrika Nordenberg, Anna Lundén samt Jessica Revelj. Omval föreslås för Lars Nilsson 
(ordinarie) och Roland Östberg (suppleant). Styrelsen består då av 9 personer inkl 
ordföranden.  

 
 Lars meddelar att det gamla bankfacket som ingen har nyckel till längre nu är 

uppborrat. I facket fanns några äldre dokument endast.  
 
 Tobias meddelade att det har varit ett möte med ”Ridsportalliansen”. Tanken är att 

möten nu ska hållas en gång i månaden för att hitta gemensamma vägar framåt för 
ridsporten. Värdefulla utbyten av erfaranheter förväntas. Hur hjälps vi åt för att tex 
kunna hålla större och fler tävlingar i kommunen?   

 
 
2:13 Nästa möte blir den 6 mars kl 18.00. Lokal meddelas senare. 

Mötet avslutas. 
 

 

 

Växjö 220207 

  

    Justeras: 

 

…………………………………………………  ………………………………………………………   
Helén P Lundborg   Ulrika Nordenberg 
 
 
 
    ………………………………………………………. 
    Anna Lundén 
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